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au: IEEE EN xiv o>

Datum: 17 november 2020 om 18:02:47 CET

Aan: minjenv.nl>

CC: (@rivim.nl>, JEEI Grivin.nl>
Onderwerp: RE: Besluitvormingscyclus

Bij deze!

Groet,

From: [EEN 5.1.2e 5.1.2e @minjenv.nl>

Sent: dinsdag 17 november 2020 17:51

To: IRE SEEMum.ni>
Subject: RE: Besluitvormingscyclus

EEN

Hopelijk lukt het allemaal vandaag met de uitvraag en levert het bij jullie niet teveel tijdsdruk op.Dat zou heel erg mooi zijn!

Vandaag is het me niet geluktje te bellen en even extra te bespreken ivm persconferentievoorbereiding, excuses maar fijn om nog

even te spreken over het inregelen van het expertgroepje. We kunnen daar zeker naar toe bewegen maar ik wil vooral bij jullie
laten wat aan jullie zijde het best werkbaar is. De geheimhouding lijkt me geen probleem, ik zal nog even kijken of ik papieren op

kan snorren daarvoor maar vooralsnog lijkt het nog niet om documenten met die mate van vertrouwelijkheid te gaan.

Met betrekking tot je tweede vraag:

De vragen betreffen andere onderwerpen omdat we op een andere termijn werken. Wat dat te gaat zijn het losse lijnen.

De uitvraag voor versterking samenwerking planbureaus is wel vanuit ons gezamenlijk verzonden, vanuit NCTV als DGSC en wens is

ook om hier (waar mogelijk) samen in op te trekken. We blijven daarover goed met elkaar in contact en waar er overlap is willen

we natuurlijk geen dingen dubbel te doen. Dat is voor nu nog even zoeken merk ik maar ik denk dat we daar een goede manier in

gaan vinden.

Met betrekking tot de input op de korte termijn en afschalingsstrategie die we nu van jullie verzamelen, zou het misschien goed

zijn deze ook met DGSC te delen. Als jullie dat oké vinden natuurlijk. Dan zorg ik voor verspreiding ter info aan het adres van

Groet, FEAF

van: [IBEX rivm.nl>

Datum: maandag 16 nov. 2020 6:32 PM

Aan: [IEE - 512 1 5.1.2¢ @minjenv.nl>

Onderwerp: FW: Besluitvormingscyclus

+oIEEE

Dit is al fijn om een week vooraf te horen. We streven nu naar oplevering onderzoeksresultaten op de 26°, dan

zouden we dit advies op de 27° moeten kunnen opleveren. Nu benutten we vooral nog onze wetenschappelijke
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adviesraad, maar ik zou graag een apart expertgroepje gaan organiseren. Zijn we inmiddels wel zover dat we die

kant op kunnen bewegen? Zoals in bijgaand plaatje -

Toch ff check: samenhang met DG SC19 en ondersteuningsvraag aan planbureaus/RIVM in combi met jouw vragen

zijn dat losse lijnen, of vallen ze samen?

rrom: [IEEE minjenv.nl>

Sent: maandag 16 november 2020 17:51

To: JE civ. i>
Subject: RE: Besluitvormingscyclus

Excuses voor mijn late reactie.

Met betrekking tot de cyclus is in het Catshuis gisteren nu weer besloten de cyclus een week vooruit te schuiven, dit

is iets wat waarschijnlijk politiek vaker zal gebeuren (tot grote ergernis van alle partijen). Hieruit blijkt al hoe lastig
het is een vast moment te prikken en hoe moeilijk dat het maakt voor jullie afspraken met de expertgroep..

2) De input vanuit de huidige uitvraag, waarop we morgen een advies ontvangen zal worden meegenomen in de

volgende OMT advies uitvraag. Daarnaast zou ik dan graag volgende week een nieuwe uitvraag willen doen. Is het

voor jullie mogelijk als ik die op dinsdag 24/11 aanlever en dat ik dan maandagochtend 30/11 voor 9 uur

input kan ontvangen? Op dinsdag 01/12 wordt er dan al een besluit genomen, dus het zou kunnen dat er een

Catshuis is op 29/11, dan zou het nog mooier zijn om die vrijdag al input te ontvangen maar ik snap ook als dat

voor jullie niet haalbaar is.

3) dit overzicht kan het beste apart worden gehouden van onze uitvragen denk ik, omdat het zo vaak wijzigt en

instabiel is lijkt het me beter dit op 2 losse sporen te houden.

Morgen even bellen?

Groet, [EARS

van: JIEENc v.0>
Verzonden: vrijdag 13 november 2020 14:40

Aan: - IEEE EET © injenv.nl>
Onderwerp: RE: Besluitvormingscyclus

Ho ENE

1. Komende dinsdag dus eerste expert-advies (vragen daarvoor staan uit bij onze wetenschappelijke
adviesraad -

nog geen apart expertgroepje hiervoor ingericht)
2. Maandag 30/11 volgende expert-advies op basis van vraag die wij op 26/11 ontvangen? Fijn als het

mogelijk is om op woensdag 25/11 (mag eind vd dag) jullie vraag al te ontvangen zodat mensen donderdag
kunnen lezen/denken en we op vrijdagen kunnen schrijven (om te voorkomen dat het bij ons in het weekend

moet). Uiteraard ook handig om te weten of antwoord op maandagochtend voor 9u of voor 17u binnen moet

zijn.

Met planbureaus/DGSC wordt nu gesproken om elke 3 wkn een overzicht aan te leveren met nieuwe rapporten /
onderzoeksresultaten. Belangrijk om scherp te krijgen of het wenselijk is om dit samen te laten vallen met vragen

vanuit het NCTV of juist apart houden.

Benieuwd hoe jij dit ziet,

Groet,
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Sent: vrijdag 13 november 2020 14:27

To: JE civ. >

Subject: RE: Besluitvormingscyclus

+IEEE
De cyclus is wel in het ACC geweest maar ik weet niet o aarbij was.

Ik moet wel zeggen dat de cyclus een wens is, die vaak wordt ingehaald door de politieke realiteit.

We willen graag in de eerste week van de cyclus, dus voor de volgende cyclus op maandag 30/11 input ontvangen

over enkele algemene vragen, mogelijk komt er dan in de loop van de eerste week nog een specifiekere uitvraag op

maatregelen. Mijn voorstel zou zijn om op donderdag 28/11 een uitvraag bij jullie neer te leggen, is dat voor jullie
haalbaar?

Dinsdag 1 december wordt het beeld besproken in het MCC, het zou denk ik mooi zijn om daar ook al wat noties

mee te geven over gedrag en naleving in de samenleving en welke adviezen op basis daarvan kan worden gegeven

om gedrag te beinvloeden in nieuwe maatregelen.

Ik hoop dat dat werkbaar is! Voor komende cyclus ligt er geen nieuw pakket maar zijn we dus op basis van de

uitvraag over lessons learned etc aan het nadenken over de afschalingsstrategie.

Hartelijke groet,

Verzonden: vrijdag 13 november 2020 10:13

Onderwerp: RE: Besluitvormingscyclus

EEN

Al zicht op wanneer gedragsinput wenselijk? Besproken ook in ACC met [JEEE?
Dit ivm in gaan richten klein expert team om in dit ritme in te passen.

Groet,

dubbel
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